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Verslag jaarlijkse ledenvergadering 2023 
 
Datum: 16 oktober 2023 

Tijd: 20.00 - 22.00 uur 

Aanwezig: 47 leden 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Theo Helmers (erevoorzitter), Anton Helmers (erelid), Jan Bouwmeester (erelid), Wilfried Hoitink, 
Pascal te Bogt Stan Lankveld, Luke te Woerd, Maarten te Velthuis, Luc Nijhuis, en Joost Tuinte. 
  

 
1. Opening 

Voorzitter William Slotboom heet alle aanwezig welkom. De ledenvergadering wordt in afwijking van de 
voorgaande jaren, gehouden in de sportkantine “De Spilsoos”.  
 
William Slotboom neemt het woord en heet een speciaal welkom aan Erevoorzitters Ton Scharenborg 
en Bennie te Veluwe en erelid Jan Bouwmeesters. 
 
Dames en heren, 
 
Allen van harte welkom op onze ledenvergadering. 
Een extra woord van welkom aan onze erevoorzitters Ton Scharenborg en Bennie te Veluwe en 
ereleden 
 
De competitie is al weer begonnen en de kantine, waarvan U hier het resultaat ziet is een echte 
huiskamer geworden, gezelligheid voor en na de wedstrijd is toch één van de belangrijkste kenmerken 
in onze vereniging. 
Er is hard gewerkt afgelopen zomer, Vios Voetbal is niet alleen de grootste vereniging binnen de 
sportcentrale, de verbouwing is ook voor 98% uitgevoerd door onze leden. 
 
Naast de kantine hebben ook de sportvelden en accommodatie weer de nodige updates gehad en is de 
Ledverlichting gereed wat voor een forse besparing zorgt in onze energielasten. De ondergrondse is er 
maar weer druk mee geweest en wij hopen dat zij dit ook blijven doen, het hele sportpark ligt er  tiptop 
bij. 
Ondanks de besparing op de energiekosten neemt dit niet weg dat wij ons grote zorgen maken over de 
gestegen prijzen, alles is flink duurder geworden en dit zal ook zijn weerslag hebben binnen onze 
vereniging. 
 
De huiskamergesprekken hebben de nodige aanmeldingen laten zien van leden die zich hebben 
opgegeven om toch vrijwilligerswerk te gaan doen in onze vereniging, dit wordt binnenkort door Benny 
Krabbenborg en mij opgepakt. 
 
De toekomst is in sommige opzichten niet te voorspellen, wij bij Vios Beltrum hebben echter genoeg 
projecten op de plank liggen voor uitvoering, denk hierbij aan de vervanging van de Portocabins en de 
grasmat van het hoofdveld. 
 
Genoeg te doen en genoeg te bespreken. 
 
Bij deze open ik de vergadering.  
 
Vervolgens neemt Benny Krabbenborg het woord.  
 
In het afgelopen seizoen heeft het bestuur zich ook beziggehouden met het verder uitwerken van beleid 
binnen de vereniging. Er is hard gewerkt afgelopen periode en een aantal beleidsmatige zaken zijn 
inmiddels beschreven. Hierbij wil ik noemen: 

1. Beleid damesvoetbal 
2. Vrijwilligersbeleid 
 
Daarnaast is de functie van ‘hoofd opleidingen’ verder uitgewerkt en is het contract met hem, Michel 
Ballast, naar tevredenheid verlengd. Zijn volgende aandachtspunt is het borgen van hetgeen er is 
afgesproken en een rol spelen binnen het werven van jeugdleden. 
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Andere verenigingen zien ook dat VIOS B goed bezig is en zouden ook graag gebruik van hem willen 
maken, maar hebben we hem toch weten te binden aan Vios. Ook omdat we tevreden zijn over zijn 
werk. En dat mag o.i. ook wat kosten, zeker als het ook wat oplevert. En Michel is uit eindelijk toch een 
VIOS man. 
 
Een aantal zaken hebben de komende tijd aandacht. 

1. Het interesseren van jeugd en m.n. meiden om te komen voetballen. Dit zal ook een aandachtspunt 
moeten zijn binnen de jeugdcommissie en de damescommissie. Gelukkig zien we dat de klassen op 
de basisschool in aantal leerlingen toenemen, hetgeen ook wat voor Vios kan betekenen  

2. De toekomst van de sporthal. 
3. Dorpendeal. 
 
Binnen punt 3 wil Vios B. ook zijn verantwoording pakken. 
  
 
B. Krabbenborg 
 
De vergadering is hiermee geopend.  
 

2. Lief en Leed 
Aansluitend wordt stil gestaan bij het overlijden van de oprichter van het damesvoetbal bij VIOS, Jan 
Elshof. Ook Theo Heutinck en Henk Oldekotte worden herdacht.  
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
De afmeldingen worden opgenoemd door Wouter te Woerd. Er zijn dit jaar geen ingekomen stukken. 
Wel meldt Wouter twee mededelingen. Namelijk dat een nieuwe website wordt ontwikkeld en dat er dit 
jaar een nieuw document is gemaakt over de organisatie binnen VIOS B. Die wordt op de nieuwe 
website geplaatst.  
 

4. Notulen vorige ledenvergadering 17 oktober 2022 en bijzondere ledenvergadering 23 
maart 2023. 
William Slotboom/Wouter te Woerd neemt het woord en brengt de notulen van de vorige vergadering 
onder de aandacht.  
 
Deze ledenvergadering stond in het teken van het eerste volledige voetbalseizoen na de 
coronapandamie. Er werd weer meer georganiseerd op de club en er was meer bedrijvigheid dan in de 
voorbije jaren op de club. Mirjam Pos trad toe tot het bestuur en Wouter te Woerd volgde Ivo Spilman 
op als secretaris. Verder werden diverse thema’s besproken, zoals het vrijwilligersbeleid, sponsorbeleid 
en de meerjarenbegroting. Ook de financiële cijfers zijn uitgebreid besproken. Verder wordt de 
vergadering gekenmerkt door een uitgebreide rondvraag. 
 
Er zijn geen opmerkingen op de notulen van de vergadering, waarna ze worden geaccordeerd door 
voorzitter William Slotboom en secretaris Wouter te Woerd 
 
 
William Slotboom/Wouter te Woerd neemt het woord en brengt de notulen van de vorige vergadering 
onder de aandacht.  
 
De bijzondere vergadering van 23 maart 2023 stond in het teken van de geldlening en investering voor 
de verbouwing van de kantine. De kantine valt onder de hoede van de sportcentrale/sportfederatie 
Beltrum. Iedere sportvereniging die deel uitmaakt van de sportcentrale moet naar rato van grootte in de 
kantine investeren. Echter, een aantal verenigingen hebben de financiële middelen niet voorhanden om 
te investeren in de kantine. Daarom hebben VIOS Voetbal en de VIOS handbal aangeboden om de 
verbouwing voor te financieren. Omdat het een behoorlijke investeringen en geldlening betreft, is een 
bijzondere ledenvergadering uitgeschreven. De aanwezige leden gingen akkoord met de investering en 
verstrekken van de lening aan de overige verenigingen.  
 
Er zijn geen opmerkingen op de notulen van de bijzondere vergadering, waarna ze worden 
geaccordeerd door voorzitter William Slotboom en secretaris Wouter te Woerd 
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5. Jaarverslag 2022-2023 
Secretaris Wouter te Woerd neemt met behulp van een PowerPoint presentatie de hoogtepunten per 
maand door. 
 

6. Financieel overzicht 2022-2023 
Penningmeester Erik Wolterink neemt het financiële verslag door. 
 
Het was financieel gezien een roerig raar. Dat heeft mede tee maken met prijsstijgingen, inflatie en 
dergelijke. Per post op de winst en verliesrekening en de balans wordt een toelichting gegeven door 
penningmeester Erik Wolterink. 
 
Opbrengstenkant 
Aan de opbrengstenkant ziet het bestuur een stijgende lijn, onder andere door het eerste volledige 
voetbaljaar sinds de corona pandemie. 
 
Kostenkant 
De kosten zijn flink gestegen. Daar zijn meerdere verklaringen voor. Er zijn een aantal grote 
kostenposten, waaronder de kledingkosten (dat heeft te maken met opnieuw organiseren van het 
kledingfonds). Ook een aantal georganiseerde busreizen hebben gemaakt dat de kosten zijn gestegen. 
Zo zijn er onder andere bussen geregeld voor de wedstrijden van het 1e in de nacompetitie en moest 
een bus geregeld worden voor een uitje met de sponsoren naar FC Twente. Verder hebben de diverse 
uitjes (na de coronaperiode) invloed gehad op de kosten. 
 
Verder moet nog benoemd worden dat de kosten voor de consumpties in de kantine (fors) zijn 
gestegen. Veel consumpties worden weggeboekt onder VIOS, hetgeen een stijging van de kosten heeft 
opgeleverd. Gelet op de stijgende kosten, moet hier wat tegen gedaan worden. De vergadering wordt 
verzocht om hier rekening mee te houden. Een muntensysteem wordt nog ingevoerd.  

 
Balans 
De uitstaande vorderingen zijn hoog in verband met de verstrekte lening ten behoeve van de 
kantine/sportcentrale. Daarom zijn de liquide middelen ook automatisch gedaald.  
 
Verder Kleidingfonds. Vroeger werd alles op het kledingfonds geboekt, nu valt er alleen shirts, broekjes 
en sokken onder.  
 
Vraag van Marco Heutinck: De winterjassen jeugd, die zijn niet betaald uit het kledingfonds?   
➔ Erik Wolterink antwoord: Nee, het kledingfonds is opnieuw ingericht en valt hier daarom niet onder.  
 

7. Verslag kascommissie 2022-2023 
De kascommissie 2022-2023 wordt gevormd door Frank Orriëns en Gerard Hartjes. 
 
Frank Orriëns is niet aanwezig. Gerard Hartjes doet het financieel verslag. Frank en Gerard hebben het 
met Erik Wolterink uitvoerig over het kledingfonds gehad. De kascommissie geeft het bestuur daarom 
een tip mee, leg dit soort dingen schriftlijk vast. Nu was er onduidelijkheid.  
 
De voorzitter vraagt of de vergadering decharge kan verlenen aan het bestuur. De vergadering gaat 
akkoord middels een applaus. 
 

8. Benoeming kascommissie 2023-2034 
Gebruikelijk is dat één persoon de kascommissie verlaat en één persoon toetreedt. Voor het nieuwe 
boekjaar zal Frank Orriëns de kascommissie verlaten Mario Westhoff geeft aan de positie van Frank 
wel te willen invullen. De kascommissie 2023-2024 wordt gevormd door Gerard Hartjes en Mario 
Westhoff. 
 

9. Bestuursverkiezing 
Er is dit jaar geen (her)verkiezing in het bestuur.  
 
Benny Krabbenborg neemt het woord met een mededeling. Benny Krabbenborg stopt volgend jaar als 
bestuurslid en voorzitter William Slotboom stopt over twee (2) jaar 
 
Deze plekken moeten worden ingevuld. Het zijn belangrijke functies, en we hopen volgend jaar in ieder 
geval al één (1) bestuurslid te vinden.   
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Vervolgens worden er dit drie (3) leden van verdienste benoemd. Te weten Ivo Spilman, Rob klein 
Tuente en Ronald Haarlink. Middels applaus gaat de vergadering over tot hun benoeming. 
 
Ivo Spilman  
heeft jarenlang een groot aantal taken binnen VIOS op zich genomen en ingevuld. Een echte clubman. 
Elftalleider van de  D-pupillen en B-junioren in de jeugd. Bij de senioren leider van heren 3. Daarnaast 
ook de nodige kantinediensten, een rol waar hij nog steeds invulling aan geeft. 
 
Bovendien heeft Ivo maar liefst 13 jaar deel uitgemaakt van het hoofdbestuur van de vereniging, een 
groot aantal jaren als secretaris. Zijn nauwkeurige en praktische werkwijze en kritische blik in de 
vergadering werd zeer gewaardeerd. Daarnaast heeft hij ook vele scheidsrechters- en leiders 
overleggen bijgewoond en is Ivo een tijd de afvaardiging voor de voetbal bij de sportcentrale geweest. 
 
In zijn bestuursperiode is VIOS als vereniging gegroeid, en daar heeft hij veel aan bijgedragen. Vele 
mooie projecten zijn in deze periode afgerond. Meest in het oog springend het kunstgrasveld. 
 
Rob Klein Tuente  
had voorafgaand aan de ledenvergadering een opmerking richting het bestuur. “Moeten we niet wat 
meer doen voor Ivo? Hij heeft veel gedaan voor de club.!. Wat Rob niet bekend was, bestuur werkte al 
aan een voordracht! 
 
Rob heeft maar liefst 15 jaar de rol van wedstrijdsecretaris senioren ingevuld. Niet de meest 
eenvoudige taak binnen de vereniging en bovenal een drukke taak. Rob heeft deze met verve ingevuld 
en de leden hebben profijt gehad van zijn werkwijze. Rob was altijd bereikbaar en de wedstrijdzaken 
werden altijd netjes en op tijd afgehandeld. 
 
Daarnaast is Rob nog leider bij heren-4 op de zondagmorgen en vervuld hij met enige regelmaat een 
kantinedienst. 
 
Ronald Haarlink  
heeft jarenlang deel uitgemaakt van de jeugdcommissie en het wedstrijdsecretariaat jeugd ingevuld. 
Een VIOS-man met betrokkenheid, oog voor de rode lijn en waar nodig een kritische noot. Positief 
ingesteld en met de nodige humor. Veel werk op de achtergrond waarbij niet ieder lid door zal hebben 
hoeveel het is geweest! 
 

10. Begroting en contributie 2023-2024 
Penningmeester Erik Wolterink neemt opnieuw het woord. De belangrijkste punten over de begroting 
en contributie worden als volgt opgesomd: 
 
Opbrengstenkant 

- Contributie moet eigenlijk noodzakelijk stijgen wegens de inflatie en de algehele stijging van 
de kosten 

- De post Sponsoring gaat omhoog wegens overhevelen sponsoring van SAVV naar VIOS B. 
 
Kostenkant 

- Kosten SAVV stijgt door verwijderen sponsoring van SAVV naar VIOS  
- De kosten voor Trainers en vrijwilligers stijgen door verhoging van de salarissen 
- De jaarlijkse vergoeding KNVB vergoeding stijgt  

 
Overige kosten hoger begroot. Kantine wordt afgeschreven in 10 jaar. Aandeel van VIOS is 6000 euro 
per jaar. 
 
Voorstel contributie 
De algehele contributie moet met 10% stijgen willen VIOS geen begrotingstekort gaan krijgen. Erik licht 
toe dat deze indexatie, eigenlijk onvermijdelijk is.  
 
Vergadering gaat akkoord waarmee de contributieverhoging van 10% wordt doorgevoerd.  
 

11. Financiële cijfers SAVV 2022-2023 
Namens de SAVV draagt Wim Helmers de financiële cijfers over het jaar 2022-2023 aan de vergadering 
voor. Marco Heutinck geeft aan dat de SAVV hiertoe niet verplicht is maar dat ze dat wel willen doen in 
het kader van de transparantie. 
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Vraag vergaderign: Wordt er genoeg gereserveerd voor de investeringen in de toekomst 
(kunstgrasveld, portocabin, etc.).  
➔ SAVV: De SAVV denkt dat dit gaat lukken. 
 
Vraag Paul te Woerd Waarom zijn de sponsorborden van de SAVV naar de voetbal gegaan? 
➔ SAVV: Dat is puur vereenvoudiging. Soms kwam het voor dat een sponsor zowel een bord als een 

shirt sponsorde. Een deel zat dan bij VIOS Voetbal en de andere bij de SAVV. Dat is de reden dat 
de borden en shirtsponsors nu in één pakketje zitten, bij VIOS Voetbal. 

 

12. Invulling vrijwilligersmiddag 
VIOS wil wat voor de vrijwilligers doen, maar het bestuur ziet dat uitjes in samenhang met een 
vrijwilligersmiddag duur zijn. Bovendien vraagt het bestuur zich af waar tegenwoordig meer animo voor 
is. Een uitje of een vrijwilligersmiddag? Is zo’n middag nog van deze tijd?  
 
Tegen zulke vragen loopt het bestuur aan. De vergadering wordt uitgenodigd om hierover mee te 
denken.  

 
Ton Scharenborg: Gelet op de begroting en het resultaat van dit jaar zou hij geen uitjes organiseren 
die veel geld kosten. Een vrijwilligersmiddag met een hapje en drankje blijft volgens hem het devies. 
 
Arnold Groot Severt: Ga je met een andere werkwijze meer mensen trekken?  
➔ Bestuur: Dat is de hamvraag en dat willen we uitzoeken? 
 
Gerard Hartjes: Is er tegenwoordig nog voldoende animo voor een vrijwilligersmiddag? 
➔ Bestuur: Tegenwoordig 60 mensen. Het loopt helaas de laatste jaren terug.  

 
 
Vera Maarse: Is een opgaveformulier op de site een idee. 
➔ Bestuur: dat is mogelijk en haalbaar. Het bestuur gaat onderzoeken of dat een optie is voor het 

organiseren van activiteiten voor vrijwilligers.  
 

13. W.v.t.t.k. 
Sponsorcommissie is druk bezig nieuwe sponsoren te werven. De sponsorcontracten lopen aan het 
eind van dit seizoen af en de sponsorcommissie gaat hiermee bezig.   
 
Om de vijf (5) koopt/krijgt VIOS normaal gesproken nieuwe kleding. Echter, de kleding is nog in goede 
staat. Het bestuur wil om die reden eigenlijk de sponsoring en de kleding voor twee (2) jaar verlengen.  
 
De sponsorcommissie hoopt hierbij ook nieuwe sponsoren aan te trekken. De agrarische sector wordt 
hierbij actief benaderd. We zijn een klein dorp, maar we zullen het breder moeten gaan trekken. 
 
Kan de vergadering ALV akkoord gaan met het behoud van de kleding? De vergadering gaat akkoord 
middels applaus. 
 
Vraag en opmerking Twan te Woerd: Is wellicht een aanvullende termijn van vijf (5) jaar realistisch? 
De kleding is dusdanig goed dat die termijn eventueel verlengd kan worden. Wellicht kan de termijn wel 
verlengd?  
➔ Ivo Spilman (lid sponsorcommissie) antwoord: Vijf (5) jaar is wel makkelijk voor het aangaan van 

nieuwe contracten.  
➔ Het bestuur vult aan dat de kwaliteit van de shirts in de gaten wordt gehouden. Als vijf (5) jaar 

mogelijk blijkt te zijn zullen we dit proberen te realiseren.  
 
Opmerking Ivo Scharenborg. De reservetenues/uittenues. Ivo zou het wel waarderen als je een 
eenduidige lijn hebt in een goed uittenue ten opzichte van het thuistenue.  
➔ Het bestuur antwoord: Hier gaat bij het uitkiezen van een nieuwe lijn rekening mee gehouden 

worden 
➔ Ivo Spilman vult aan het is een voorstel om ook het reserveshirt over twee (2) jaar te doen. Dan 

neem je alles eenduidig mee. 
➔ Ton Scharenborg:  De reserveshirts zijn behoorlijk goedkoop en nog niet vernieuwd.  
 
Ton Scharenborg merkt ten aanzien van de verlenging van de Adidas kledinglijn het volgende op. Er 
bestaat een risico bij Adidas. Het kan zijn dat de lijn wellicht over 2 a 3 jaar niet meer verkrijgbaar isDus 
de termijnen moeten we daarin bewaken.  
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14. Rondvraag 
Vraag Michel Ballast: De kleedkamers boven hadden in het verleden twee trekkers, een is er nu kwijt. 
Jeugdleden moeten de kleedkamer kunnen schoonmaken.  
➔ Het bestuur antwoord; Uiteraard. Dat wordt geregeld met Bennie te Veluwe 
 
Vragen Gerard Hartjes 
1. De reanimatiecursus 

Gerard: Een aantal jaar geleden was er een reanimatie cursus? Komt er een evaluatiecursus? Dat 
was ruim tien (10) jaar geleden.  

➔ Robin klein Falckenborg is bezig om een cursus te regelen. Er komt een aanmeldingsformulier. 
Gerard vindt het jammer dat er de laatste twee jaar geen cursus is opgepakt 
 

➔ Ton Scharenborg vult aan: Wellicht dat je dit moet oppakken met de sportcentrale en breder moet 
trekken. 
 
Vera Maarse vult aan: Kan er een samenwerking worden gezocht met EHBO Beltrum? 
Het bestuur antwoord: Laatste jaren is het lastig. Vaak wordt VIOS doorverwezen naar de EHBO 
Eibergen. Desondanks kan er contact worden gezocht met de EHBO Beltrum.  
 
Benny Krabbenborg vult aan: De EHBO tak wordt de komende jaren binnen VIOS opgepakt. Dat 
vindt hij belangrijk.  
 

2. Het rookvrije sportpark. Gerard vindt dat het allemaal maar lang duurt en dat het makkelijk 
verboden kan worden. 

➔ Het bestuur antwoord: Het is ontzettend lastig en er is weerstand binnen alle verenigingen. 
Bovendien wil het bestuur en haar vrijwilligers niet als een soort politieagent gaan inzetten die 
overal op handhaaft. Bovendien ligt de verantwoordelijkheid in eerste instantie bij de Sportcentrale.  

➔ Jan Boverhof antwoord namens de sportcentrale. Er wordt mee bezig gegaan. Vanaf1 januari 
2025 is het roken op het sportpark sowieso verboden en kan er een boete worden uitgeschreven. 

➔ Het bestuur antwoord: We gaan dit oppakken met de sportcentrale en eraan werkeen.  
Jan Bovenhof: De “Rookvrije-generatie” borden zijn inmiddels onderweg.  

 
Vragen Brent Nijhuis 
1. Robert Ballast stopt: Hoe actief gaat bestuur op zoek naar een vervanger 
➔ Robin Klein Falckenborg antwoord: Hij gaat de groep in het proces meenemen bij zoeken van 

een nieuwe trainer. Het is wel heel lastig gebleken om een vervanger te vinden.  
2. De Vrijwilligersconsumptie 

In augustus 2023 is er een aankondiging geweest dat vrijwilligers geen consumptie meer konden 
krijgen van de club. Dit is vervolgens kort daarop teruggedraaid met de aankondiging dat er een 
nieuw systeem voor terug zou komen? Welke nieuwe systeem zou er zijn? Brent weet van niets.  
 

➔ Robin Klein Falckenborg: Bij de jeugd werken ze al jaren met bonnetjes. Dit gaan we ook doen 
met munten bij de senioren. 
 

➔ William Slotboom vult aan: Toen het bericht over de vrijwilligersconsumptie eruit werd gedaan, 
werd er heel veel weggeboekt op VIOS voetbal. Daar wilde het bestuur wat tegen doen. Daar is 
veel commentaar op geweest. De keuze om de consumptie af te schaffen was niet goed en daar is 
een fout gemaakt. De vrijwilligers horen een consumpties te kunnen wegschrijven. De leiders 
krijgen daarom munten vanaf nu. Er zijn VIOS munten die nog worden verstrekt.  
 

➔ Arnold Groot Severt: Dat is niet werkbaar. Wat als je geen leider bent? Krijg je dan geen muntje? 
Arnold geeft aan dat hij geen aanvullende leider meer heeft. Die is naar het tweede gegaan. Arnold 
baalt ervan dat hij vrijwilliger is en via zo’n bericht op de site over de consumptie moet vernemen 
dat hij die niet meer krijgt. Er is hem onrecht aangedaan. Arnold geeft aan dat hij keren heeft 
aangegeven dat hij geen leider heeft en dat de communicatie niet duidelijk vind.  
  

➔ William Slotboom geeft aan dat hij niks van deze zaken weet en dat dit niet gemeld is?  
 

➔ Michel Ballast reageert: Arnold, het verhaal over de leider moet via de Technische Commissie 
lopen.  
 

➔ Arnold stelt vervolgens meer zaken waaraan hij zich stoort. 



 
 Notulen ledenvergadering 2023 7/8 

 
- Heren 3 heeft geen leider; 
- Er is geen fatsoenlijke ontvangst op van tegenstander op de zondag?; 

 
➔ Verder vindt Arnold dat het enige communicatiemiddel tegenwoordig de site is. Dat vind hij niet de 

juiste manier en dat dit op meerdere manieren moet gebeuren. 
 

➔ Emiel Koster: Arnold, wat is het alternatief?  
 

➔ Ton Scharenborg: Is het een idee dat Arnold een keer wordt uitgenodigd?  
 
Secretaris Wouter te Woerd: Arnold, kun je het waarderen om hier met ons een keer over in 
gesprek te gaan? Arnold geeft aan dat hij hier geen interesse voor heeft.  
 
De discussie wordt vervolgens beëindigd.  

 
Vraag Marco Heutinck: Hij is bezig met de nieuwe site. We hebben nog niet alle afbeeldingen van 
de vrijwilligers ontvangen? Willen die meelopen?  
➔ De kaderleden lopen mee.  
 
Vraag Clemens: Alle voetbaltassen moeten in het daarvoor bestemde rek. Dat gebeurd niet altijd. 
Doe daar wat aan.  
➔ Het bestuur antwoord: De leden zullen daar via de leiders op worden gewezen.  
 
 

15. Sluiting 
William dankt de aanwezigen en bedankt hen tevens voor hun bijdrage afgelopen seizoen. Hiervoor 
biedt hij namens het bestuur nog een extra consumptie aan. Tot slot wenst hij eenieder een goede 
gezondheid en een sportief seizoen. Na deze woorden sluit voorzitter William de vergadering. 
 
Aldus opgemaakt 16 oktober 2023 
 
 
 
W. Slotboom     W. te Woerd 
Voorzitter      Secretaris   
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